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Reprezentantul  Consiliului  Local
Mangalia  în  Organizația  de
Managementul  Destinației  (OMD)
Mangalia,  Iulian  Boantă,  a  fost
prezent, ieri în sala de conferințe
a  Clubului  Nautic  Callatis  acolo
unde  au  fost  discutate  bugetul,
execuția  bugetară  și  câteva
evenimente.
Propunerile  de  evenimente  nu  au  fost  aprobate  de  agenții
economici  prezenți  la  întâlnire.  Mai  mult,  reprezentantul
Consiliului  Local,  Iulian  Boantă,  a  observat  mai  multe
inadvertențe în bugetul OMD:

https://editiadesud.ro/dezastru-la-omd-mangalia-iulian-boanta-reprezentantul-consiliului-local-proiecte-copy-paste-pe-care-omd-si-a-pus-doar-sigla/
https://editiadesud.ro/dezastru-la-omd-mangalia-iulian-boanta-reprezentantul-consiliului-local-proiecte-copy-paste-pe-care-omd-si-a-pus-doar-sigla/
https://editiadesud.ro/dezastru-la-omd-mangalia-iulian-boanta-reprezentantul-consiliului-local-proiecte-copy-paste-pe-care-omd-si-a-pus-doar-sigla/
https://editiadesud.ro/dezastru-la-omd-mangalia-iulian-boanta-reprezentantul-consiliului-local-proiecte-copy-paste-pe-care-omd-si-a-pus-doar-sigla/
https://editiadesud.ro/dezastru-la-omd-mangalia-iulian-boanta-reprezentantul-consiliului-local-proiecte-copy-paste-pe-care-omd-si-a-pus-doar-sigla/
https://editiadesud.ro/tag/omd/
https://editiadesud.ro/tag/mangalia/
https://editiadesud.ro/tag/iulian-boanta/


“Consiliul  Local  Mangalia  sprijină  proiecte  precum  cele
inițiate de OMD, vrem să fim parteneri reali ai lor, pentru că
succesul lor este benefic pentru oraș.

Dar ceea ce vedem astăzi nu este deloc potrivit cu obiectivul
de constituire al OMD:

planuri fără fundamentare ancorată în realitate
proiecte copy-paste fără a se face o analiză de impact
care să susțina reiterarea lor
proiecte pe care OMD doar și-a pus sigla fără a fi un
proiect real organizat de OMD
o dispersie a proiectelor în timp (de exemplu în luna
octombrie) sau în spațiu (acoperirea tuturor zonelor de
interes) chestionabilă.

Modelul de bugetare lasă de dorit, fiind un amalgam între un
buget de venituri și cheltuieli și cash flow, făcând greu de
înțeles unde și cum se duce.

Procentul de cheltuieli fixe este mare.

La  sume  efective  de  2,5  milioane  de  lei  să  ai  0.6  mil
cheltuieli de personal este disproporționat.

Comunicarea  cu  membrii  OMD  și  Consiliul  Local  trebuie
îmbunătățită. Dar, pe de altă parte și implicarea membrilor
trebuie sa crească.

OMD are un potențial extrem. Doar trebuie să găsim pârghiile
să îl aducem pe făgașul corect”.


